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Abstract (en)
In order to increase the range of action of a mobile floor-cleaning machine, having an integrated fresh liquid and soiled liquid compartment (10, 11)
and having a rotary cleaner (19), facing the floor on both sides of a pair (2) of rollers, with a suction nozzle (25) for the case of energy supply by
means of an accompanying battery (33), the cleaning rotor (19) is associated with an adjustable machine frame (16) which has a protective curtain
(26) hanging down in the circumferential region of the rotor facing away from the suction nozzle (26) (Figure 2). <IMAGE>

Abstract (de)
Um den Aktionsbereich eines fahrbaren Bodenreinigungsautomaten mit integriertem Frisch- und Schmutzflüssigkeitsabteil (10, 11) und mit
dem Boden beiderseits eines Fahrrollenpaars (2) zugewandtem Rotorreiniger (19) mit Saugdüse (25) für den Fall der Energieversorgung über
eine mitgeführte Batterie (33) zu vergrößern, wird dem Reinigungsrotor (19) ein verstellbarer Maschinenrahmen (16) mit herabhängendem
Schutzvorhang (26) auf dem von der Saugdüse (26) abgewandten Rotorumfangsbereich zugeordnet (Fig. 2).
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